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После завршеног Фармацеутског факултета у Београду и стажа у Апотеци 

Београд, радила сам три године у приватној апотеци „Свети Јован“. 

Од 1994. године до 2018. сам била у Апотеци Сопот као руководилац 

фармацеутског сектора за општину Сопот.  

Од 2018. до данас сам управник апотеке Палилула у Апотеци Београд. 

Завршила сам две академске специјализације,  прва је  Фармаекономија са 

фармацеутском легистлативом на Фармацеутском факултету у Београду и 

друга је Менаџмент у здравству као заједничка специјализација 

Медицинског и Факултета организационих наука у Београду) 

  


